
Subject: На вниманието на доц. Тодор Чобанов, Относно: Изменение и допълнение на 
Наредбата за прием на деца в общинските детски градини и ПГУ

Уважаеми доц. Чобанов,
Уважаеми дами и господа общински съветници,

По долу изразявам мнението си, относно Наредбата за прием в столичните детски 
градини.

Моля да приемете решение за увеличаване на броя приети деца в група, за да може тази 
услуга да обхване повече нуждаещи се.
Давам за пример Общинския съвет на гр. Пловдив, където, без много шум, беше взето 
единственото реално възможно решение-групите за първа градинска група да бъдат 30 
деца! Това в София няма да реши напълно проблема, но в момента е единствената 
възможна стъпка в правилна посока!

Подкрепям, с някои забележки, въвеждането на уседналост при кандидатстване, за да 
може хората, реално живеещи в даден квартал, да имат предимство за градините там.

Моля в бъдеще да въведете подобна единна система и за първи клас. Сега може на 
първо класиране в училищата едно дете да се класира на няколко места едновременно и 
така да блокира бройки за други деца.

С пожелание за ползотворна работа,

Ивета Тодорова!


